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和出处！发贴人：wastemannbsp；nbsp；刚刚添加了2个版本

（119和115），现在是8个新版本了。有雅友问今年共有多少

新作文题，目前我在无忧看到了8个。最高版本到了V121，而

去年年底出现的最高版本是V103。所以今年上半年至少应该

有18个新版本，或许更多。V104刚在中国大陆考过，近期考

的可能不大。请大家重点看其他版本。我个人观点，新题全

部出现应该还需要3－4个轮次，估计要到2月底。要比较准确

的预测作文版本，最早也得到3月份。不过，大家看看新版本

总是有用的。V104Task 1是一个比较印度洋两国Madagascar

和Mauritius1999年相关数据的表格:surface area(km2):前者比后

者大很多population(thousands):前者比后者大很多GDP(US$

per capita):前者比后者小很多growth rate of population:前者比后

者大很多enrolment of school:分两项进行比较primary 前者97%

左右,后者达到100%secondary 前者比后者小很多结论：从这两

国来看，人口越多的国家，生活水平相对低。Task 2Wild

animals have no place in the 21st century, and the protection is a

waste of resource.To what extent do you agree or disagree?Wild

animals have no place in 21st century. Some people think that

prevent these wild animals from dieing out is a waste of resource. To

what extent do you agree or disagree with this.V105Task 14 charts 比

政府分配 Task 2汽的利弊，以人知及作V108Task 1is flow chart

about the national park in USA after the fire disaster, the trees refresh



the environment 300 plus years period。是讲在美国黄石公园的

一次火灾后，森林的生长情况。Task 2is about there a gap of

living in cities and countryside. whatnbsp； computer are widely

used in education，and some people think teacher are not play

important role in the classroom .To what extend do you

agree?V115Task 1关于2000年，英国的犯罪率，两个图，第一

个根据年龄的曲线图，第二个是pie chart.是关于囚犯性别的，

女4%，男96%Task 2有人认为不应该杀动物，因为那是残忍和

不必要的，有人认为肉类是必要的，谈一下这两方面和你的

观点。Some people think killing animals for food is cruel and

unnecessary and some people think is essential for dairy diet ..... To

extend what do you think about the both issues?V119Task 1两个 pie

chartsOne show in 1981 in Europe five things people like spent on

leisure time namely 1.watch TV 32% 2.talking with friends3.talking

with family4.go to restaurant5.forgetIn 2001 play computer games

add into the pie charts. It got a higher percentage about 27%,

Watching TV still the same, and talking with friend sharp increase to

XX%.The others has decrease to low.Task 2Universities should

accept equal numbers of male and female study in every subject. Do

you agree or disagree.V120Task 2What are the purposes of places

such as museums and how should they be funded?V121Task 1是:有

两个图,第一个图是两个PIE,是说男人和女人在选

择PARTTIME JOB 和FULL TIME JOB的不同比例.第二幅图

是chart(竖条那种)讲的是男人和女人工作小时的不同.Task

2Some people think visitors to others countries should imitated local

custom and behaviors. some people disagree, they think the host
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